
Podnet  č. 55/2020   
 

 

11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.02.2020 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja by som len chcela upozorniť na pouličné osvetlenie. Osvetlenie zbytočne svieti dlho, 

o štvrť na sedem je už vidno a ešte o pol siedmej svietia, že v rámci šetrenia energie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Čo sa týka pouličného osvetlenia tak, ako to funguje v priebehu celého 

roka nastavovanie, rozsviecovanie a zhasínanie je primerané podmienkam, tzn., vychádza zo 

situácie podľa toho, aká je dĺžka dňa, resp. pri rannom svietení sa ešte zohľadňuje to, že 

viditeľnosť na mestských komunikáciách nie je dostatočná, ale primerane, to zrejme potvrdia 

aj zástupcovia technických služieb, stále primerane posunu času sa posúva tento režim tak, 

aby samozrejme dochádzalo aj k úspore.  

 

Davala: 

Tak isto, ako pán primátor spomínal, dnes ráno o pol siedmej na porade sme si určili časy, 

nemám tuná napísané, ale myslím si, že sme sa dohodli na 6.15 h a 17.15 h. My stále 

posúvame vzhľadom k tomu slnečnému svitu a dnes prišlo obdobie, kedy je jasnejšie, keď 

bolo zamračené, bola tma, ale áno, tak operatívne sa to robí.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


